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Abstract (en)
So that, in all designs for plot boundaries, it can be determined very reliably that they are being climbed over, and this irrespective of the
atmospheric conditions, a method is proposed for evaluating the signals from electro-acoustic transducers by means of an electronic circuit in which
the information corresponding to the level and to the change in level (modulation) is taken from the incoming signal and the difference between the
values of these items of information is determined. The difference value is subsequently compared with a threshold value and, when it overshoots
the threshold value, an alarm signal is triggered. <IMAGE>

Abstract (de)
Um bei allen Konstruktionen zur Grundstückbegrenzung ein überklettern mit großer Sicherheit feststellen zu können, und zwar unabhängig von den
Witterungsverhältnissen, wird ein Verfahren zur Auswertung der Signale von elektro-akkustischen Wandlern durch eine elektronische Schaltung
vorgeschlagen, bei der dem ankommmenden Signal die dem Pegel und der Änderung des Pegels (Modulation) entsprechenden Informationen
entnommen und die Differenz zwischen den Werten dieser Informationen ermittelt werden. Der Differenzwert wird anschließend mit einem
Schwellwert verglichen und beim Überschreiten des Schwellwertes ein Alarmsignal ausgelöst. <IMAGE>
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